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Abstract (en)
[origin: WO8908872A1] A single sheet page printer for recto-verso printing on record carriers (1) comprises a flattening device for flattening
convexities in the record carrier (3) due to the effects of pressure and temperature in the fixing station (F). The smooth, flat shape of the record
carrier is restored by means of a deformation in the three-dimensional region. To this end, the record carrier (3) is pulled by paper transport rolls over
an edge against a pressure applied by springs and is drawn tight and straightened in the process. If the flattening device is arranged immediately
after the fixing station (F), the position of the impression cylinder (2) should be offset from that of the fixing roller (1) in the direction of feed of the
record carrier. By this means, in conjunction with the geometrical design of a paper guide channel (7) connected directly to the fixing gap (Z1) of
the fixing device (F), the record carrier (3) is curved first in one direction and then in the opposite direction, and is therefore smoother and flatter
on leaving the paper guide channel (7). The flattening device can be used to straighten record carriers (3) of a wide range of paper qualities and
different grammages.

Abstract (fr)
Dans une imprimante page par page de feuilles individuelles, pour l'impression, des deux côtés, de supports d'enregistrement (13), il est prévu un
dispositif de lissage destiné à lisser les bombements du support d'enregistrement (3), dus aux influences de la pression et de la température dans
la zone de fixage (F). Par déformation dans la zone plastique, une forme lisse et plane est de nouveau conférée aux supports d'enregistrement (3).
A cet effet, le support d'enregistrement (3) est tiré, à l'encontre d'une force de pression exercée par des éléments élastiques, au moyen de rouleaux
d'amenée du papier, au-dessus d'un bord et, de cette façon, tendu et dressé. Si le dispositif de lissage est monté juste après la zone de fixage (F), il
est proposé de décaler la position du rouleau de pression (2) par rapport à la position du cylindre de fixage (1), en direction de l'amenée du support
d'enregistrement. Conjointement avec la conformation géométrique d'un canal de guidage du papier (7) raccordé directement à la fente de fixage
(Z1) du dispositif de fixage (F), le support d'enregistrement (3) se trouve incurvé, d'abord dans un sens déterminé, puis dans le sens opposé, de
telle sorte que le support d'enregistrement est lisse et uniforme lorsqu'il quitte ledit canal de guidage (7). Le dispositif de lissage permet de redresser
des supports d'enregistrement (3) de qualités de papier les plus diverses et de différents grammages spécifiques.
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